

The UAE is leading investments in new global sectors - Head of Lombard Odier EMEA

(يبدأ) يبذل ادبوع ماسح

اي جولدونكتل او ،يعان طصالا ءالكذلو ،اي جولدونكتل لثم ايملاع قديجلا تاعاطقلا يف رامثتسالا زفحتو تارامالا قلود دوقت سييؤو بدتتملا وضغلا ،كيري لكونول دونرأ بسح ،مدمقتملا اي حصلا اي اعروا ،ةيعارزلا اي جولدونكتل او ،مونيجلا ملعو ،ةيويحل قرادوا قصابلا ءيفرصملا تامدخلا لكونب مدقأ دح ،ةييدوا درابمول لكونب يدل قديجلا قاوسالا او ايقي يرفاؤ طسوالا قرشل او ابوروا ايملاع تاورثلا .

ةعبات تاكشر لوخذ لال خ نم حوضوب رمز «قديجلا تاعاطقلا» يف رامثتسالا تارامالا قديير نإ :«داحتالا» مل كيري لكونول لاقو يمللاع باجع راثموا ايقو اكارح مويلا لثمت ،مقاع ءيولوا تاباتتكا ربع قوسلا لئلا تاعاطقلا مذل .

هذه زيمتت يذلا قمعلو قوقلا ءيؤور عيظتسن تارامالا قلود يف قفلتخمل ءيداصتقالا تاعاطقلا لئلا رظنلا دنع نأ فاضاؤ ءيولامل تامدخلا ،ةيوناتلا تاعانصل او ،تايواميكورتبل او (تدجتملا او ءيديقتلا) قواقلا عاطق انيب نمو ،تاعاطقلا قورث نييرمتمملا امام مويلا حرطت تارامالا قلود نأ ادكؤم ،مصصختملا تامدخلا او ،ةحايسل او ،ةيوجلا ءحالمل او ،ةيوتس جولدول او نم ايجزم لكلذب مدمقت يو ،ءاوس دح لئلا ءييدخل او قديقتلا ءيداصتقالا تاعاطقلا يوتسم لئلا ءعونتملا تارايخلا نم ءعس او رمثتسمل ءيولوا عيس ي ام بسحب قرطاخل او ومنلا قميقتلا .

طونرم «ءادالا يلاع» داصتقاك قوقو قبالص ،ةيضملا ارش 12 ملا يدمل لئلا داصتقا نأ ،كيري لكونول ركذو دح لئلا يطفنلا ريغو يطفنلا داصتقالا يوتسم لئلا ومنلا مز رارمتمسا اعقوتم ،ايملاع يلكلا داصتقالا ءحاس لئلا دنع نأ زو لامعلا قطن نأ يف ايقو امخز قرامالا دشتو ،ةيلاع قلويسو ءيلام ءالمب عتمتت يبطوبا نأ فاضاؤ . 2023 ماعلا يف ءاوس قن يصحل ءيداصتقالا سسالا قوقو تانوبركورديلا لئلا قوقلا بلطلال لضفب .

مغو نأ لئلا اتفال ،ةعونتملا او قفلتخمل ءيداصتقالا اعاطق يوتسم لئلا ومنلا و راندال لصاوت يبد نأ لئلا راشوا نم ذالم» اربابتعاب مويلا نورمتمملا اهل رظني نأ تقحست تارامالا قلود نأ لئلا ،ملاعلا نم يرخا قطنم يف يملاعلا وطابتلا ريخال ءادالا نأ عري شيح ،ةياعلل لكونبلا لؤافت نع هتاذ تقولا يف ابرعمو ،اراقستالا نم ءيلاع ءجرب عتمتتو «قستم ءيلبقتسمل تاعقوتلا يوتسم لئلا ءياعلل يياج يلكي ريغي شوح لئلا ريشي يبدو يبطوبا نم لك داصتقال ءيملاعلا امهتنكمو امهليلكل .

لئلا لمكلا زيكرتلو مازتلالا وه امهحاجن عنصيو اقح ،تارامالا قلودو ،يبطوبا داصتقا زيمي ام نأ كيري لكونول حضوا يدمل قديعب ءيؤورل او قملكلا هذه نأ لئلا ادشم ،ةيمنتلا قيقحتلو ءييعبطل امهتوق هجوأ نم ءدافتسالا لجال ليوط طيختلا اذه انموي لئلا سسالا قلود تارامالا قلود تادايق جن يف قرافلا قمالعلا تنك .

يف سسات يذلا لكونبلا نأب ،كيري لكونول دافا ،يملاعلا يبطوبا قوس يف اعرف ارخؤم «ةييدوا درابمول» لكونب حانتتفا نعو يملاعلا يبطوبا قوس لئلا مضني يرس يوس لكونب لوأ نوكب رخفي ،1796 ماع فيني ي .

قيلقلا موعالا لال خ ،ققطنملا يفو يبدو يبطوبا يف ءيدل لمعلا قرف زيزعتو دجوت ءعسوتب مق لكونبلا نأ :لقو ءيلاع قزيمتملا قصابلا تاورثلا قرادا تاراشتساو لولح نم ارفوي يتلا تامدخلا لئلا يم انتملا بلطل ءيبلتل ،ةيضملا يف ءيلائعلا تاكشرلا نم قديجلا لئلا نأ يم اي بلطل يف ومنلا اذه نأ نع افشاك ،ليصافتلا قدا يعارت يتلا ءوجل او داز نيذلو ،ليوطلا يدمل لئلا تارامالا يف رارقستالا نوعلظتي نيذلا دجلا نيذول اول نأ كلذكو ،لامعلا داور نمو ،تارامالا لصفب ارخؤم قتفالو ءيوق قروصب

ةيملاع ةهجو ك تارامإل ا ؤلودل ةيم انتملا ةيبذاجلا نع ءالضف ، ةحئاجلا عم لماعتلا يف ؤلودل اهتمبثأ يتلا ةيلعلا ءءافكل لاجأل ا ؤل يوط ؤم اإل او رامبثس الل ؤديج

لصاون كلذل ، ءالم علل ؤقوبسم ريغ ةيرامبثسا ءصرف حيتيس ؤمادتسا رثكأ رامبثسا ؤلع بلطلنا نأ ، كريلكول نل عأو ؤديج رامبثسا تايحي تارتسا ريوطت عم امقطن عيسوتو قوسلا يف ؤديارل ا ةيرامبثسالا ؤي ؤحبل انقرف يف رامبثسالا يف انئالم عل ءضي ا مدقي كنبلا نأ ؤل ا راشأو . ؤق ا ؤل ؤيبل اب ؤطبترملا تالوحتلا نم ؤدافتسالا مل عل ا ؤلع ؤمئاقو ؤطشن نيرامبثسالا ةي امح ؤل ا فدمت ةيقال خأ سسأ ؤلع موقت ، يمالسالا ليومتلا ؤدابم عم ؤشامتت ةيرامبثسا ءالولح تارامإل ا ؤلود اهب ؤومب لي م عل ا حنمي يتلا تاضيو فتلا نم ديزملا ؤلع يل حمل بلطلنا عافترا ؤل ا ءتفال ، ؤطرفملا رطاخملا تابراملنا نم هن ع ؤباين تارامبثسالا اب م ايقلل فرصتلا ةيرح نم ءديزم كنبلل

ؤلص تاذا رابخأ

ؤمادتسالا ؤل ا ءارملا ؤضاي ر دوقت تايصوت 4

"G20" راسم نمض ةيحتلا ةينبلا لمع ؤومجم عماتجا يف كراشت تارامإل ا

ةحناس صرف

امبب ؤصاخ كنبلو ؤعانصل سيسأتلل تارامإل ا ؤلودو يبظوبأ مامأ ؤحناس ؤديرف ؤصرف نألا كانه نأ ، كريلكول دونرأ ؤريو ؤييب ءاسرا مت ثيح ، بلطو ضرع نم ؤداعملا يفطر ريغت لظ يف اميسالا ، تاورثلا ؤرادو ؤصاخا ؤيفرصملا تامدخلا دجوي امك ، يملعلا يل املا يبد زكرمو يملعلا يبظوبأ قوس لثم ، روطتلا و منلا ؤعيرس تاهجول يف ؤصاخ ، ؤيوق ؤي عيرشت يف عراسم ومن دوجو ؤل ا ءريشم ، ؤصاخا ؤيفرصملا تامدخلا لاجمب ؤياردل او ؤربخلا نم ؤريبك ؤجرد ؤلع نوي فرصم ءاربخ ؤبغر كانو ، ؤقيقل اهل يصافتب ؤصاخا ني يل حمل ءالم عل ا تابلطتمل ربكأ م هغو ، زيكرتلا ؤيلحم تامدخلا ؤلع بلطلنا م جج ؤقطنملا ل خاد يل حمل لامل اسأر نم رييبك ءزجب ظافتحالل ؤحصا و تاسايس اذوقت

ؤلود م ايقل بسنألا وه مويلا ؤقولنا نأ ينعت بلطل او ضرعلا ؤوتسم ؤلع ؤيل يصفتملا لمو عل ا هذ لك نأب ، كريلكول دافأو ؤيل املا تامدخلا عاطق نأ ءنيبم ، لاجملا يف ؤصصختملا كنبلو او يل حمل ؤصاخا ؤيفرصملا تامدخلا عاطق زي عتت تارامإل ا ارسايس لثم ، ؤصاخا ؤيفرصملا تامدخلا ؤميدقلا زكارملا نأ امك ، ؤيضاملا ءاماع نيرش عل ا ؤدم ؤلع رييبك ؤيملع رثكأ تاب ، ةيرامبثسالا تاربخلا باحصأ راکتخا ؤلع ؤردقلا ؤقو مرملا ؤن الكملا ؤيبذاجلا سفن اهيدل دععي مل ، ؤروفاغنس يتحو نذل و ددجلا نيبل عل الل لابقتسالا ؤباجر رثكأ تاب لاجملا نأ ينعي ام ، ءقباس لاجلا نك امك

داصتقالا زي عت

دععي مل منأب ، كريلكول باجأ ، تارامإل ا ؤلود يف ، ؤمادتسم ؤصاخ ؤيفرصم تامدخ ؤعانص ريوطت امدقي يتلا تازيمملا نعو . جراخلا ؤل ا امل او مأسوؤر لاسرا ربع ليوطلا يدملا ؤلع امارقتسا ؤلع ظفاحت نأ مويلا ؤلود يأن الكماب

رييبك يبظوبأ ؤيملع ؤنيدم ؤلعو ، تارامإل ا ؤلود ؤلع دوعي نأ نكمي يذلا عفنل او ؤمم ؤصرفلا ناف ، ؤقطنملا اذ نم من! لاقو ؤدعاق ؤل ختل ؤقطنملا ؤلودل ا خاد ؤيم يلقال او ؤيل حمل تاسسؤملا ؤيلعلا ؤكراشل تاورث ءاقبل لاجم كانه نوكميس ذإ . ءيلحم ؤيحتلا ؤينبلا او داصتقالا زي عتو ، ؤيمنتلا يف اهيفظوت نكمي ؤيلحم ؤلمس ر

ةيقي قح ؤميق ؤلخييس ، ؤيلع ؤلمس ربو ؤدجتم حورب تاورث ؤرادو ؤصاخ ؤيفرصم تامدخ ؤعانص ريوطت ناف كل ذلكو : عباتو ؤرادو ؤياصول او تايمل عل او رطاخملا لثم تالاجم يف ؤياطول م عديسو ، لمع صرف رفويو

يف اhtarbx «عنصلا ةيلح» ةعانصلا هذه ززعت نأ ةينالكم! ىلع قوالع ،ريشكلا اهرىغو ةمدقتملا ايجولونكتلا او قيدانصلا ادكؤم ،ةمدتسملا تاورثلا ترادو ةيفرصملا تامدخلا لثم ،ةديج بن اوج يفيو يمالسلا ليومتلا تامدخ لثم ىرخأ تالاجم ةيفرصملا تامدخلا ةعانصلا امنو ،تاراملا ةلودلو يبظوبال طقف سيلو ،ةبادجو ةمم دعت كش لب ةصرفلا لثت نأ «حاجنلا ةنومضم ةردابملا هذه نم ةدافتسالا يف نوبغريس نيذلا نييملعلا نييعاللو ةيملعلا

ةلويصلنا نم ريبك ءزج ىلع ظافحلما يف مهسيس لماش يلحم ةفصاخ ةيفرصم تامدخ عاطق ريوطت نأ ىلا كريلكول راشأو نم ديزملا قلخي نأو ،ةفصاخلا تاورثلا ترادو ةيفرصملا تامدخلا قوس مجع معدني نأ كلذك مناش نم امك ،أيلحم تاورثلا و ةيملعلا ةحاسلا ىلع ةقحتسملا هتاكلما ذخأيل عاطقلا فوق ززعيس ام ،تامدخلا تارايخلا نم عسوأ اقاطن حرطيو ،ةسفانملا ةموظنم ءاسر! متي نأ كلذك مهملنا نمو ،لاملنا سارو ةينال دوحو وه ةلحملما هذه يف رمالا هبلطنتي ام لجنأ ىلع ديكأتلاب اءتتخم امك ،ةيلحملما اhtarbx زيزعتل ةيملعلا تاسراملا لضفأ نم يبظوبال ةدافتسا ةيمهأ عم ،تاورثلا ترادال ةميق ةلسلسو ةمعاد ىرخأال اعاطق ةيقب عم تلغف

Translation:

The UAE leads and stimulates investment in new sectors globally such as technology, artificial intelligence, biotechnology, genomics, agrotechnology and advanced healthcare, according to Arnaud Leclerc, Managing Director and Head of Europe, Middle East, Africa and New Markets at Lombard Audier, one of the oldest service banks. Private banking and global wealth management.

Leclerc told Al-Ittihad that the UAE's leadership in investing in "new sectors" was evident through the entry of companies affiliated with these sectors into the market through initial public offerings, which today represent a strong movement and global admiration.

He added that when looking at the various economic sectors in the UAE, we can see the strength and depth that characterize these sectors, including the energy sector (conventional and renewable), petrochemicals, secondary industries, financial services, logistics, air navigation, tourism, and specialized services, stressing that the country Today, the UAE offers investors a wide wealth of diverse options at the level of both ancient and modern economic sectors, and thus offers a mixture of value, growth and risk, according to what the investor seeks.

Leclerc stated that the UAE economy has proven, over the past 12 months, its solidity and strength as a flexible "high-performance" economy that has a weight on the global macroeconomic arena, expecting the continuation of the growth momentum at the level of the oil and non-oil economy alike in the year 2023. He added that Abu Dhabi enjoys high financial solvency and liquidity, and the emirate witnesses a strong momentum in business activities thanks to the strong demand for hydrocarbons and the strength of the strong economic fundamentals.

He pointed out that Dubai continues to thrive and grow at the level of its various and diverse economic sectors, pointing out that despite the global slowdown in other regions of the world, the UAE deserved to be seen by investors today as a "consistent safe haven" that enjoys a high degree of stability. At the same time, the bank is very optimistic, as it believes that the recent performance of the economies of Abu Dhabi and Dubai indicates a very positive structural change in terms of future expectations for both and their global status.

Leclerc explained that what really distinguishes the economy of Abu Dhabi and the UAE and makes their success is commitment and full focus on long-term planning to take advantage of their natural strengths and to achieve development, stressing that this wisdom and long-term vision was the distinguishing mark in the approach of the UAE's leaders from the establishment stage to present day.

Regarding the recent opening of a branch in the Abu Dhabi Global Market by Lombard Audier Bank, Leclerc said that the bank, which was founded in Geneva in 1796, is proud to be the first Swiss bank to join the Abu Dhabi Global Market.

He said: The bank has expanded its presence and strengthened its work teams in Abu Dhabi, Dubai and the region, during the past few years, to meet the growing demand for the services it provides of distinguished, high-quality private wealth management solutions and consultations that take into account the smallest details, revealing that this growth in demand It comes from the new generations of family businesses in the Emirates, and from entrepreneurs, as well as from newcomers who are looking to settle in the Emirates in the long term, and who have increased in a strong and remarkable manner recently thanks to the high efficiency that the country has proven in dealing with the pandemic, as well as the growing attractiveness of the Emirates. As a new global destination for investment and long-term residence.

Leclerc declared, "The demand for more sustainable investment will open up unprecedented investment opportunities for clients, so we continue to invest in and expand our market-leading research and investment teams while developing new active, science-based investment strategies to take advantage of environmental and energy-related transformations." He pointed out that the bank also offers our customers in the UAE investment solutions that are in line with the principles of Islamic finance, based on ethical foundations aimed at protecting investors from speculation and excessive risks, pointing to the high local demand for more mandates by which the customer gives the bank more freedom of action to carry out investments on his behalf.

Opportunities

Arnaud Leclerc believes that there is now a unique opportunity for Abu Dhabi and the UAE to establish their own industry and banks for private banking and wealth management services, especially in light of the changing sides of the equation from supply and demand, as a strong legislative environment has been established, especially in fast-growing and developing destinations, such as Abu Dhabi Global Market and the Dubai International Financial Center, and there are banking experts with a great degree of experience and knowledge in the field of private banking services, indicating that there is a rapid growth in the volume of demand for locally focused services, and a greater understanding of the requirements of local customers regarding their exact details, and there is a desire led by clear policies To retain a large part of the local capital within the region.

And Leclerc stated that all these preferential factors at the level of supply and demand mean that today is the most suitable time for the UAE to strengthen the local private banking services sector and banks specialized in the field, indicating that the financial services sector has become much more global over the past twenty years, and the centers The old private banking services, such as Switzerland, London, and even Singapore, no longer have the same attractiveness, prestige, and ability to monopolize those with investment expertise, as was the case before, which means that the field has become more spacious to receive new players.

Date: 29.03.2023 Type of Media: Online Visits: 97818

<https://www.alittihad.ae/news/%d8%a7%d9%84%d8%a7%d9%82%d8%aa%d8%b5%d8%a7%d8%af%d9%8a/4364163/%d8%b1%d8%a6%d9%8a%d8%b3-%d8%a3%d9%88%d8%b1%d9%88%d8%a8%d8%a7-%d9%88%d8%a7%d9%84%d8%b4%d8%b1%d9%82-%d8%a7%d9%84%d8%a3%d9%88%d8%b3%d8%b7-%d9%84%d8%af%d9%89-%d8%a8%d9%86%d9%83--%d9%84%d9%88%d9%85%d8%a8%d8%a7%d8%b1%d8%af-%d8%a3%d9%88%d8%af%d9%8a%d9%8a%d9%87---%d8%a7%d9%84%d8%a5%d9%85%d8%a7%d8%b1%d8%a7%d8%aa>